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Dobrý den a ahoj z Ekvádorské Amazonie. ☀  

Chceme Vám představit tváře, které stojí za Ruta del Almou. 

Já se jmenuji Luboš (nebo také Lubo a Lupínek, jak mi říkají přátelé) 

a jsem hrdým tatínkem desetileté Mariánky, kterou všichni znají jako 

Máya. Od Máyinky dvou let spolu plujeme životem převážně sami a teď 

jsme dopluli a zakotvili v Latinské Americe, kde se střídavě vyskytujeme 

v Ekvádoru a Mexiku. 

V uplynulém desetiletí se stalo mnohé, přišlo spoustu zlomů 

a událostí, které mě donutily přehodnotit směr mého života. Velkým 

zlomem byla smrt mé milované maminky, která se bohužel nedožila 

narození Máyi. Tehdy to byla velmi náročná doba, kdy jsem jako čerstvý 

otec s maminkou Mariánky, musel zvládnout zkoušky, kdy jsme byli 

úplně bez peněz, nemohl jsem sehnat slušně placenou práci a nebýt 

přátel, byli bychom i bez střechy nad hlavou.  Bylo třeba spoustu úsilí 

a práce, abychom se odpíchli ode dna. Dlouhou dobu jsem každodenně 

pracovně dojížděl z Rakouska do Jižních Čech, kde jsem se živil 

od roznášení reklamních tiskovin po dělání obkladů a dlažeb. 

Bylo to velmi vysilující, ale naučil jsem se řemeslu a po nějaké 

době jsem si v Čechách otevřel živnost. Konečně se začalo dařit, 

rekonstruoval jsem budovy, maloval hotely a vše měl výborně finančně 

ohodnocené. V tomto období však přišla další rána, tentokrát přímo 

od maminky Máyi, která v té době měla velmi nezdravý vztah 

s alkoholem, a po jedné párty se místo víkendu vrátila až po několika 

týdnech a už jen pro své věci.  

Zůstal jsem tak na dvouletou dcerkou úplně sám. Nasmlouvané 

zakázky nám na nějaký čas zajistily příjem. Nějaký čas jsem zkoušel vše 

skloubit, bohužel řemeslo je časově náročným zaměstnáním, nešlo to. 

Byl jsem nucen vše upravit abych se o nás mohl postarat. 
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Naštěstí mi v té době pomohla má známá, pro kterou jsem 

rekonstruoval činžovní dům v Českých Budějovicích, kde byla možnost 

hlídání dcery. Dodnes jsem za to nesmírně vděčný. 

Vydělali se nějaké peníze, a když byli Máye tři roky, vyrazil jsem 

prvně do Ekvádoru s tím, že bezmála tři týdny dcerku pohlídá její 

maminka u nás doma. Chvíli před odjezdem jsem pořídil nedaleko města 

Borovany statek na hypotéku. 

Na první návštěvě Ekvádoru jsem spatřil, krom mnoha jiných krás, 

jaký je tam život a v tu chvíli se ve mně zrodil nový sen, 

sen o životě v Amazonii. Chtěl jsem poznat divokou přírodu, indiány, 

zvyky a kulturu. Na mé první výpravě v Amazonii mi Mariánka velmi 

chyběla. Nejvíce, když jsem byl s domorodými dětmi, zatím co mé 

milované dítě bylo v České republice s maminkou, která s námi již tou 

dobou nežila. 

Rok po první výpravě jsem do Ekvádoru mohl konečně vyrazit 

společně s Máyou na celé dva měsíce. Cesta to byla plná dobrodružství 

a jako taková byla dalším zlomovým bodem v našich životech. 

V té době jsme zatoužili po životě v Ekvádoru oba. Dodnes si 

vzpomínám, jak první dny v Amazonii běhala Mariánka bosá v džungli a 

volala: "Tatínku tady je to supéél, tady už zustanem na vždycky!" a já si v 

duchu přál to samé.  

Sedlo nám zdejší klima a odlišná mentalita lidí plná klidu a pohody. 

Máme rádi čistou přírodu a moře, čímž přesně disponuje Ekvádor. Zdejší 

lidé jsou většinou velmi klidné povahy, neznají stres, rozčilování ani 

spěch. Žijí více v přítomném okamžiku. 

Roky plynuly a my se do Ekvádoru každý rok vraceli na několik 

měsíců. Vyskytli se příležitosti uspořádat stejné výpravy pro přátele 

a povedly se. Také jsme každoročně vozili domorodé produkty, spoustu 

věcí jsme darovali přátelům a přebytky jsme prodávali. Často jsme 

pořádali přednášky po školách, mluvili jsme tam o cestování za indiány 

a životě s nimi. Tím, že jsme šli skutečně za tím, co nás v životě těšilo, 
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vzniklo i mé další „zaměstnání“, a to ‚Průvodce Ekvádorem‘. Založili jsme 

i kamenný obchod s e-shopem v Českých Budějovicích, 

Nativos productos – Domorodé produkty. 

V době covidu jsme se do Ekvádoru nedostali. Jediná cesta byla 

na otočku pro připravené zboží do obchodu, který ale musel být téměř 

ihned po oficiálním otevření a dlouhých přípravách na ně zavřený. Bylo 

to další finančně velmi těžké období, kdy příjem rozhodně neodpovídal 

celkovým poplatkům.  

Musel jsem si půjčit. Po dvou letech se mohl krámek opět otevřít, 

z výdělku se zaplatily dluhy vzniklé v době covidu a za zbytek se vyrazilo 

na dva měsíce prvně do Mexika. Ekvádor byl v té době nepřístupný pro 

neočkované. Mexiko nepožadovalo nic, ani test. Vtipné bylo, když jsme 

byli první den v Mexiku, obdržel jsem zprávu z Ekvádoru, covidové 

restrikce včetně podmíněného očkování pro vstup na území byly 

zrušeny. 

Celé ty roky cestování po Amazonii jsme s Mariánkou snili 

o tamním životě, ale chyběla nějaká síla, možná odvaha k tomu začít 

podnikat k životu tam potřebné kroky. 

Tuto odvahu jsem v sobě objevil při první návštěvě Mexika, po 

jednom z tradičních Mayských rituálů. Najednou jsem měl absolutní 

jasno, strach byl pryč, začal jsem jednat. 

Těsně před cestou do Mexika jsem jednal s realitní kanceláří 

o prodeji statku i s pozemkem. Vyhlídky byly suprové, chalupa se pořídila 

i s úrokem něco málo přes milion a odhadovaná cena k prodeji byla tři 

a půl miliónu. Radoval jsem se, domluvili jsme se, že se prodej realizuje 

po našem návratu z Mexika.  

Mezi tím ovšem vypukla válka na Ukrajině, ČNB zvedla úrokovou 

sazbu, což silně zahýbalo s hypotékami, velmi se zdražili energie 

a během chvíle začal kolabovat trh s nemovitostmi. Nabídka začala 

převyšovat poptávku, rázem se z odhadu na 3,5milionu stal nový odhad 

v podstatě zpět na původní cenu, za kterou se chalupa pořídila. Jenže já 
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už jsem byl skálopevně rozhodnutý chalupu prodat a vrátit se do Mexika, 

a pak do Ekvádoru. Kupce jsem si sehnal sám, bohužel jsem ale šel 

s cenou hodně dolů. Doplatila se hypotéka, prodalo se auto, obchod 

Nativos se daroval kamarádce a s necelými 150tisíci jsme s dcerkou 

vyrazili do světa na nový začátek v Latinské Americe. Měli jsme v plánu 

strávit nějaký čas v Mexiku a pak se vrátit do milovaného Ekvádoru. 

V Mexiku jsem se živil terapiemi, masážemi a pořádáním výprav 

pro turisty, bohužel se nedařilo tak, jak jsem si původně představoval. 

Náklady na život v Mexiku jsou mnohem vyšší než v Ekvádoru a naše 

úspory jsme rychle vyčerpali. 

Po půl roce jsme se přemístili do Ekvádoru, ze kterého píšu tuto 

zprávu. Zde pořádám výpravy a expedice do džungle i na pobřeží, 

v nabídce mám zpracovaných více typů výprav, včetně tradičních 

domorodých rituálů. Také jsem začal se zprostředkováním prodeje 

pozemků, ke kterým mám díky vztahů s místními skvělý přístup. 

Pravidelně objíždím nové lokality a dokumentuji je. Chystám se je také 

umístit na naše nové stránky Rutadelalma.com, které budou ve velmi 

blízké době v provozu. Pomáhám také s dovozem zboží z Latinské 

Ameriky do České republiky, o které je tam velký zájem. 

Náš sen o životě v Ekvádoru se stále více zhmotňuje, 

nepřestáváme snít o tom, že jednou pořídíme pozemek, kde budu moci 

vybudovat Ekologické centrum, které by neslo název právě: Cesta 

Duše – Ruta del Alma. Místo by mělo ubytovací kapacitu minimálně pro 

13 lidí v jednotlivých chatičkách tak, aby měl každý své soukromí 

pro odpočinek. Zároveň mám vizi velké společenské místnosti, říkám jí 

Temple (chrám), určené pro skupinová sezení, vzdělávání, cvičení jógy, 

meditace a seberozvoj. Bylo by zde i hřiště s hrazdami, posilovacími 

stroji atp. Centrum by bylo prakticky soběstačné, s vlastní produkcí 

potravin a energie (ekvádorské klima umožňuje sklizně některých 

potravin vícekrát do roka a solární panely zde vyrábí elektřinu také 

po celý rok). 
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Centrum bude místem nejen pro běžné turisty, ale i pro každého 

s otevřeným srdcem, kdo se zajímá o své zdraví a seberozvoj.  

Bude pro dlouhodobé i krátkodobé ubytování a startovním bodem pro 

výlety, výpravy, plavby na raftech i expedice do hluboké džungle. 

A protože sny jsou tu od toho, abychom je uskutečňovali, děláme 

vše proto, aby Ruta del Alma získala skutečné tvary a spoustu 

spokojených klientů, kteří si do ní přijdou pro nové zážitky, zkušenosti, 

posílit tělo i ducha nebo si zde prostě užít svůj čas. Určitě to bude místo, 

které bude otevírat dveře všem, kteří 

se chtějí nějakým způsobem 

realizovat.  

Pro tento úžasný projekt potřebujeme 

lidi s velkým srdcem, kteří nám ho 

pomůžou uskutečnit. Hledáme 

investory, kteří nás finančně podpoří 

a budou se tak na projektu podílet. 

Jsme velmi vděční za jakýkoliv 

příspěvek. 

Vaše podpora je dalekosáhlá. 

S hlubokou úctou srdečně 

děkujeme, 

Lupínek a Máya 

www.rutadelalma.com 

contigo@rutadelalma.com 

http://www.rutadelalma.com/

